
 
 

ZAPISNIK 
 
 

6.seje UO LD Čaven, ki potekala 22.1.2023 v prostorih lovske koče LD v Gojačah s pričetkom ob 
19. uri z naslednji 
 
DNEVNIM REOM: 
 

1. Pregled zapisnika zadnje seje, 
2. Uporaba lovskih psov v lovišču, 
3. Delo v lovišču za leto 2023 (skupinovodje s seboj prinesite seznam predvidenih del v 

lovišču 
4. Priprava na občni zbor, 
5. Pregled prispele pošte in tekoče zadeve. 

 
 
Prisotni: Batagelj Silvo, Pišot Hinko, Stojan Slejko, Jože Velikonja, Česnik Marko, Minkuž Rok, 

Darjo Vodopivec, Rebek Jožko, Silajdžič Blaž, Dušan Štucin in Zdravko Doplihar 
 
Odsotni:, Rojc Franc, Vidmar Marjan 
 

Ad1 
Pregledan je bil zapisnik 4. seje, kjer je bilo ugotovljeno, da so sklepi realizirani. Tajnik poroča, 
da je prišilo v zapisniku do dveh napak in sicer je v 2 točki pri znižanju plana odstrela izpadla 
beseda srnjad, tako da se stavek pravilno glasi: »Pri dvoletnih planih predlaga, da se zaradi 
nedoseganja odstrela srnjadi v zadnjih dveh letih plan zniža za 30%«. Pri naštevanju udeležbe 
vodnikov lovskih psov na skupnih lovih je izpadel Vidmar Slavko, ki se je 15 x skupnih lovov 
udeležil z dvema psoma, s tremi 14x in s 5 psi 4x. 
Sklep UO št. 6/1-2023: zapisnik soglasno potrjen 
 

Ad2 
Kinološki referent  poroča o sestanku kinološke komisije in sprejetih sklepih. Tu so obravnavali 
obnašanje lovskih psov v lasti Silajdžiča v lovišču in škodo, ki jo povzročata na divjadi. Silajdžić 
pove, da se težav zaveda in ji bo poskušal odpraviti. Vodopivec tudi poroča, da imamo v lovski 
družini trenutni 23 psov oziroma tri manj kot v preteklem letu. Dva psa sta poginila, enega pa so 
črtali, saj v roku ni opravil vseh preizkušenj za izvajanje lova. Po razpravi je bil sprejet Sklep UO 
št. 6/2-2023: Silajdžić v lovišče vstopa samo z enim psom. Enkrat z enim, drugič z drugim vse, 
dokler ne odpravi težav. V primeru povzročene škode na divjadi je to dolžan povrniti. Sklep UO 
št. 6/3-2023: Soglasno se potrdi poročilo kinološke komisije. 
 

Ad3 
Gospodar, prisotnim poroča, da so vse skupine imele sestanke, kjer so pripravili plane dela v 
lovišču. Prav tako pove, da je po obvestilu o črnih krmiščih, s strani Purgerja prejel nekaj klicev o 
pojavu novih črnih krmišč. V razpravi o črnih krmiščih so bili prisotni mnenja, da Purger to počne 
namenoma, saj se po socialnih omrežjih hvali kako je bilo vse urejeno ko je bil on gospodar in 
obenem kritizira sedanje vodstvo. Doplihar poroča o preži v Školu. Po razpravi je bil sprejet Sklep 
UO št. 6/4-2023: Dominik pridobi soglasje lastnika in se zatem prežo uradno evidentira. Po 
razpravi o predvidenih delih člani UO sprejmejo Sklep UO št. 6/5-2023: Skupinovodje vodijo 



 
 
evidenco o opravljenih urah lovcev in realizaciji plana dela v lovišču. Vse preže, ki so neuporabne 
se podre in pospravi. Prav tako je potrebno uredi bivak na Črni peč, ograjo pred lovskim domom, 
dokončati strelišče in uredi podstrešje na lovskem domu. 
 

Ad4 
Po razpravi je bil sprejet Sklep UO št. 5/6-2023: skupščina LD bo 11.3.2023. Komisije do 2 
marca tajniku pošljejo poročila. 
 

Ad5 
Starešina poroča, da so nabavljeni 4 dozatorji. Sklep UO št. 6/7-2023: po en dozator prejme 
skupina Batuje, Vrtovin, Črniče. Eden ostaja v rezervi. 

 
Predsednik prisotne seznani, da je zaradi bolezni oskrbnik lovskega doma podal svoj odstop. Prav 
tako predlaga, da OZ predlagamo v potrditev, da je nov oskrbnik lovskega doma Rebek Joško. 
Sklep UO št. 6/8-2023: UO LD OZ predlaga, da za novega upravnika lovskega doma imenuje 
Rebek Joškota. 
 
 
Seja je bila zaključena ob  20 uri in 15minut  
 
 
 
Zapisnikar        Silvo Batagelj 
Jože Velikonja       starešina LD 


